

早上於蒙特利爾出發,約兩小時後抵達加拿大首都渥太 華。首先我們將抵達國會山。這裡是加拿大政治和文化 的聚集地,也是渥太華乃至整個加拿大的象徵。隨後乘 船遊覽美麗的利都運河(*季節性5月中至10月中)。麗都

運河是一條連接加拿大渥太華和京斯頓的運河,也是北美至今仍在用的最古老的運河, 2007年被評為世界遺產。午餐後,我們將參觀位於加蒂諾的加拿大文明博物館。它是 加拿大國家人類歷史博物館,也是加拿大最受歡迎和訪問最多的博物館之一。隨後,我 們將參觀總督府。自1867年以來,總督府是總督工作和居住的地方。宮殿式設計的官 邸,保留著英國殖民地的色彩,盡顯元首的氣派。最後參觀加拿大戰爭博物館是加拿大 最大的一個收藏有關戰爭物品和資料的博物館,是世界上三個最重要的戰爭藝術收藏場 館之一。展示當今最前衛的武器聲光設備,及從印第安人早期防禦戰的武器到第 世界大戰的武器、軍服・和海陸空三軍戰備實物展出・也有各型戰機、坦克、子彈、針 頭甚至戰區急救醫療用具,用聲音和圖像使其展示的內容生動、多彩。結束後於傍晚時 分送抵蒙特利爾。

Depart from Montreal in the morning. Around 2 hours'drive, arrive in Ottawa. Upon arrival visit the Parliament Hill, the political as well as cultural centre of Canada. Afterwards, take a sightseeing cruise on the Rideau Canal which connects Ottawa to Kingston and is the oldest continuously operated canal system in North America, which was registered as a UNESCO World Heritage Site in 2007. (*seasonalMay-Oct) After lunch visit Canadian Museum of Civilization, the museum of human history of Canada, also the most popular and the most visited museum in Canada. Then visit the Rideau Hall, the official residence as well as the principal workplace of the Governor General of Canada since 1867. As one of the National Historic Sites of Canada, the Rideau Hall is a national gathering place and where the Governor General lives. Then visit Canadian War Museum. After arriving in Montreal in the evening.







*以上行程順序僅供參考,具體行程會因出發日期,天氣,交通等因素有所調整。

*The sequence of the itinerary and attractions might be changed according to actual and practical situation for D.O.I. Feb 2019 TICO:#4671111/#4671053 BC:#24426/#36488/#63436 better service.

2019出發日期 Departure date

4月, 11月·12月 每週日出發 Apr., Nov., Dec. Every Sunday 5月至10月 每週日,四出發 May to Oct. Every Sunday, Thursday

上車地點時間 Pick up location & time

68 Renélévesque West, Montreal 6:45 A.M. (Outside HSBC Bank)

Included

- 1. 旅遊巴士團體接送觀光
- 2. 華人領隊隨團服務,並帶領作遊覽觀光
- 3. 行程表所列出的觀光安排
- 4. 税項
- 1. Ground Transportation service as specified in itinerary. 2. Tour Guide servise.
- 3. Sightseeing arrangements listed in itinerary.

費用不包括 NOT Included

- 1. 行程中全部的膳食
- 2. 司機及導遊服務費,每人每天\$10元
- 3. 旅遊觀光活動時全部的人場費
- 各種醫療保險,個人平安保險及行李保險
- 5. 因交通阻延,罷工,惡劣天氣,航班取消或更改時間或其他 超出本公司控制範圍的原因所導致的額外費用
- 6. 如遇旅遊旺季,須另繳附加費
- 7.10人或以上訂單必須預付全程門票以及導遊服務費
- 凡從非天寶處購買的景點門票或城市City Pass, 均不適用 於天寶旅行團。否則團上需收取CAD40/位附加費。
- 1. All the meals
- 2. Gratuities for Driver and Tour Guide. (\$10 per day per person)
- 3. Admissions for Optional Tour
- Personal Travel and medical insurance
- 5. Any other extra expense that is incurred due to reasons that are beyondthe control of our company, such as traffic jam and delay, strike, disastrous weather etc. and cancellation or change of flight schedules and so on.
- 6. For group 10 or more people, request prepaid whole admission package and tour guide service fee
- 7. Admission tickets bought through sellers other than Compass Vacation or City Pass are not applicable to our tours, otherwise surcharge \$40 will applied.